

RECOMMENDATION

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act to amend the National Housing Act (No. 2)".

RECOMMANDATION

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi n° 2 modifiant la Loi nationale sur l'habitation».

EXPLANATORY NOTES

Clause 1: (1) This amendment, which is consequential on the new subsection 34.4(3) proposed by subclause (2) and the new section 34.601 proposed by clause 2, would substitute the underlined date for the 12th day of November, 1982 and would add the other underlined words.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1, (1). — Découle du nouveau paragraphe 34.4(3) proposé par le paragraphe (2) et du nouvel article 34.601 proposé par l'article 2. Substitue la date soulignée à celle du 12 novembre 1982 et ajoute les autres mots soulignés.